

有關「靈犬迎新春 2017-18」學習活動事宜

敬啟者：

為了提高學生對中華優良文化的認識，提升國民身分認同。本校藉農曆新年將至，舉辦「靈犬迎新春 2017-18」學習活動。讓學生在輕鬆的氣氛中，認識更多農曆新年的節日文化。

此學習活動包括兩部分：

- a. 2月5日至2月8日（星期一至四）進行「說說新春話」活動。學生向教師說恭賀語至少一句和春聯一對，老師派發「小利是（「笑口常開」紙幣一張）」給學生。每班獲最多「小利是」的首名學生得獎，另全級獲最多「小利是」的班別亦可得獎。
- b. 2月9日（星期五）上午舉行「靈犬迎新春 2017-18」學習活動，詳情如下：
 - 學生如不穿着校服，可穿上配合節日氣氛的新年服飾回校，爭取「最佳新春服飾獎」。
 - 「靈犬迎新春 2017-18」課堂學習活動
 - 齊來「洗邋邋」清潔活動
 - 新年攤位學習活動
- c. 上課時間照常，不參與當天下午家教會舉辦盆菜宴的學生，放學時間改為 11:45（設歸程隊）。

如有查詢，歡迎致電 2109 0087 聯絡 貴子弟班主任或本校辛佩兒助校。
懇請 督促 貴子弟積極學習，踴躍參與！

此致
貴家長



校長 黃錦良 謹啟
黃錦良

二零一八年一月二十五日

✂

香港教育工作者聯會黃楚標學校通告第 17072 號回條
有關「靈犬迎新春 2017-18」學習活動通告

請於 29/1 前
交回班主任

敬覆者：

本人為學生_____（_____班 / _____學號）之家長，已知悉
貴校有關是項學習活動之目的及安排，並願意鼓勵 敝子弟積極學習，踴躍參與各學習活動。

此覆

香港教育工作者聯會黃楚標學校校長

家長簽署：_____

家長姓名：_____

聯絡電話：_____

日期：2018 年 _____ 月 _____ 日

HKFEW Wong Cho Bau School
2017-18 New Year Welcoming Learning Activities

Ref.:17072

Date: 25th January, 2018

Dear Parents / Guardians,

In order to promote students' interests in Chinese Culture, our school is organizing the New Year Welcoming Learning activities in hope that students can have a deeper understanding of Chinese New Year customs. The event will be held in two sessions:

- A. From 5th January to 8th January (Monday to Thursday)**, the activity 'Greet with New Year sayings' will be held. Students get a red packet (in which they have a smiley face) if they can say one New Year greeting and one New Year couplet to their teachers. The first student of each class who get the most red packets will get a prize and so as the class which gets the most red packets.
- B. The second session will be held on 9th January (Friday).**
- Students do not need to wear school uniform that day. It is suggested they should wear clothes related to Chinese New Year.
 - Students will take part in lesson about the culture of Chinese New Year, the related cleaning activity and learning booth.
 - Students should go to school at 8:30am as usual.
 - Students will leave school earlier at 11:45am (school escort will be available that day).

For other enquiry, please contact Miss Sun Pui Yee or the class teacher at 2109 0087.

Thank you for your attention.



Yours faithfully,

K.L. Wong
Principal

✂-----

Ref.:17072

Reply Slip
2017-18 New Year Welcoming Learning Activities

**Return the slip to
Class Teacher by 29/1**

Dear Principal ,

I, _____ (Name of parent) of _____ (name of student) ,
_____ () (class and class no.) have already read and acknowledged the circular regarding
the aims and arrangement of the "2017-2018 New Year Welcoming Learning Activities". I will
encourage my child to actively participate in the activities.

Signature of Parent / Guardian: _____

Name of Parent / Guardian: _____

Contact No.: _____

Date: _____